

特殊传说 by 护玄: 水槍

The Unique Legend by Hu Xuan: Vol 07 Ch 08

raw: <http://book.sfacg.com/Novel/5439/10100/131190/>

A little notes on the few characters/names that will be appearing/mentioned in this chapter:

None

Water Gun (水槍)

Atlantis AM11:30

Atlantis 11.30 AM

就在我什麼都想問，什麼都沒有問出來的情況下，第二次的比賽也即將上場。

Under the situation where I wanted to ask about everything but I didn't get to ask about anything, the second competition was about to start.

然後，我得到一個晴天霹靂的消息。

Then, I received a thunderbolt-during-a-clear-day kind of news.

「真的嗎？」

“Really?”

同個休息室內，五色雞頭像是中頭獎一樣，整個人都因為夏碎剛剛那句話興奮起來。

In the same resting room, the five-coloured rooster head looked like he just got the first prize as he became completely excited due to what Gasai had just said.

「是的，因為第三場比賽的預定狀況生變，所以大會在昨天晚上公佈了比賽更改消息，所有隊伍從第二場比賽開始，上場人數最少需要三名、最高上限五名，若原本不足的隊伍可用候補選手遞補、若再不足選可以從自己的學院拔擢新人，在第三場比賽開始之前需繳交名單。」夏碎從手上的文件袋拿出一份數據遞給坐在沙發上面的學長，「也就是說可以二次更動名單。」

“That's right, because of the changes of the situation for the third competition, so the General Assembly has announced the change of the competition last night. From the start of the second competition, every team should have a minimum of three members and a maximum of five members to participate. If the team originally didn't have enough members, they are allowed to use the backup members, and if it still isn't enough, they are also allowed to promote new members from their school. Before the third competition starts, the teams are required to hand in the name list.” Gasai took out a copy of data from document bag in his hands, and handed it

to XueZhang, who was sitting on the sofa, "Which is to say, we're allowed to change the name list a second time."

聽到這個消息，五色雞頭整個人都很樂，剛好和我的愁雲慘霧變成強烈對比。

Listening to this news, the five-coloured rooster head was extremely happy, just so happen to be a strong contrast to my gloominess.

說真的，我很想窩回去當打雜人員，現在我突然覺得當初學長幫我設的打雜人員真是一種世界上最好的職稱。

To be honest, I really wanted to go back to being an odd-job man. Now I suddenly felt that, in the past when XueZhang helped to set me up as an odd-job man, it was the best title in this world.

相信我，跟選手比起來，它真的是。

Believe me, compared to being a player, it really is the best title.

學長把手上的文件翻一翻，「最少三個……」

XueZhang flipped through the documents in his hands, "A minimum of three..."

我們這一隊原本正式選手只有兩個人，候補兩個，所以最少還得選一個上去。

Our team originally has only two official players and two backups, so he would need to at least pick one to go on the stage.

「學長！」五色雞頭用一種閃閃發亮的眼睛看他。

"XueZhang!" The five-coloured rooster head used a kind of shining sparkling eyes to look at him.

拜託，選五色雞頭吧，這樣你們三個就夠了。

Please, choose the five-coloured rooster head, this way the three of you would be just enough.

「既然我們所有人都在範圍內，那就四個人都寫上去吧。」學長用一種好像在說天氣很好的口氣把文件還給夏碎。

"Since all of us are within the range, then all four of us going to participate." XueZhang used a talking-of-the-weather kind of very good tone to say this as he passed the documents back to Gasai.

不-----！

No-----!

你怎麼可以這麼殘忍對待我！

How can you treat me so cruelly!?

紅眼看過來，「褚，我們在上面拚死拚活，你當候補選手看好戲不會說不過去嗎？尤其你的幻武兵器都已經出來了，剛使用者最好把握機會多練習才可以很快上手，這是給你的最好

發揮機會。」他勾起很惡劣的笑容，這讓我完全體會到，他是故意拖我下水的。

Red eyes looking at me, "Chu, we're working our ass off on the stage, and you being a backup member would be watching a good show, would you feel justified? Especially when your illusionary weapon has already been formed. For new users, it's best to take the opportunity to practice more so that they can quickly become good at using it, this is the best opportunity for you to bring it into play." He curved up a very evil smile, this caused me to completely realize that he deliberately dragged me under the water.

我可以一個人去對著鐵鋁罐發揮練習，真的。

I can face the beverage cans and bring it into play in practice, alone, really.

五色雞頭蹦過來，一把用力勾住我的脖子，有那麼一秒我覺得他應該是想扯斷我的脖子不是勾住，「漾～我們終於有機會攜手抗敵了！將這些入侵者都趕出我們的祖國吧！」

The five-coloured rooster head jumped towards me, hooking onto my neck hard, there was a second where I felt that he probably wanted to snap my neck and not to hook on my neck, "Yang~ we finally have the opportunity to join hands to fight the enemies! Let's expel these invaders from our country!"

祖你的頭！

Expel to yourself!

最好這裡是祖國！

It's best if this place is our motherland!

你是又去哪裡學這些亂七八糟的東西回來！

Where did you learn this nonsense from again!?

「對了，是說你的幻武兵器已經出來了，長什麼樣子？我好像都沒看過。」五色雞頭終於注意到這個問題，事實上因為我用完之後就被扛去醫療班睡了三天，再來就都沒有出門，沒有看過應該是正常的，「你這個小子不會想暗槢吧！」

"That's right, so to say, your illusionary weapon has already been formed, what does it look like? I don't think I'd seen it yet." The five-coloured rooster head finally noticed this problem, in fact, because after I'd finished using it, I was carried to the medical team and had slept for three days, and after that I'd stayed indoors. So if he didn't see it before, it should be considered as normal, "You little brat aren't planning to keep it only for yourself, right!?"

「冤枉啊大人！」我一點都不想！

"I'm innocent, Sir!" I really didn't think of doing that at all!

「那還不將證物拿出來！」

"Then hurry up and take out the evidence!"

「是……」

“Yes...”

等等！我幹嘛配合起他來！？

Wait a minute! Why did I start acting with him!?

有時候跟神經病相處久了，自己也會變成神經病。

Sometimes, when you spent too long a time with someone who has mental problem, you yourself would become mentally ill as well.

我把藍色的幻武大豆從口袋拿出來，還是一樣清澈的水藍，不過我覺得上面的圖紋好像變得有點不太一樣的感覺，可是又好像沒變，真是奇怪了。

I took out the blue illusionary bean from my pocket, it's still that same clear light blue, but I felt the totem on top seemed to have become rather different, but it doesn't seem like it changed either, felt really weird.

「褚，你可以去左商店街買個鏈子將他掛在身上才比較方便，左商店街中有專門賣幻武兵器的懸掛煉，另外也有賣收納盒，這兩樣東西都可以提供幻武兵器休養，比起隨便放著好很多。」夏碎在旁邊對我提出建議。

“Chu, you can go to the left shopping street to buy a chain to hang it on your body for better convenience. The left shopping street does have exclusive shops that sells chains that hangs illusionary weapons, other than that, they also sell storage boxes. These two items provides recuperation for the illusionary weapons, it's much better compared to simply placing them.” Gasai was at one side as he gave some suggestions.

收納盒？

Storage box?

「喔，好，謝謝。」我把大豆看一看，想想還是去買一個給她好了。

“Oh, alright, thank you.” I took a look at the soybean, and after thinking for a while, I guess it'd be better if I went to buy one for her.

「漾～快點發動來看看。」五色雞頭發出不耐煩的催促聲。

“Yang~ activate it for me to see.” The five-coloured rooster head issued an impatient urging sound.

我看著手中的幻武大豆，突然有那麼一秒忘記要怎麼發動。

I looked at the soybean in my hands, suddenly there was a second where I forgot how to initiate it.

「如果實戰你也忘記的話，就等著被敵人殺死吧。」學長很慵懶的趴在沙發的扶手上，丟來如此冷涼且有落井下石嫌疑的一句話。

“If you forget it during a real battle, you can just wait to be killed off by the enemy.” XueZhang very lazily lay on the sofa’s arm rest, and threw such a chilly yet with a suspected-to-adding-insult-to-injury kind of sentence.

「唉.....那個.....」說真的，我好像真的忘記了，平常都看別人發動，等到要用時候我就突然忘光光了。

“Aih... that’s...” To be honest, I seemed to have really forgotten it, normally I only saw others initiate it, and when it’s my turn to use it, I just suddenly totally forgotten about it.

跟學長求助絕對會遭到二次冷水一桶，五色雞頭沒在用兵器所以百分之七十大概也不知道，我只好含淚看著一樣好奇湊在旁邊看的夏碎學長。

Begging for help from XueZhang would definitely earn me a second bucket of cold water, the five-coloured rooster head doesn’t use weapons so there’s a seventy percent chance of him not knowing it. With tears in my eyes, I could only look at Gasai XueZhang, who was equally curious as he stood beside me watching.

「不用擔心，有時候也會出現這種狀況，多念幾次就會記得了。」夏碎咳了聲，讓我覺得她好像在安慰我，「發動的請求歌謠是『與我簽訂契約之物，請讓□□□見識你的□□□』，中間的消音字視狀況而定，可以更改，另外有時候個人習慣不同，歌謠裡面的字也會不太一樣，不過大致意思都是相同。另外特殊狀況發動時候、例如二次變化歌謠也會隨之不同，那時候就要看你的兵器屬性調整，不過剛開始的一次成形就這樣可以足夠。」

“Don’t worry, sometimes this kind of condition would also appear, after you’ve chanted it a few times, you’ll be able to remember it.” Gasai coughed, causing me to feel that he seemed to be comforting me, “The initiation request song is “yǔ wǒ qiāndìng qìyuē zhī wù, qǐng ràng □□□jiànshì nǐ de □□□”, the muted parts in the middle is decided according to the situation, could be changed, and other than that, sometimes some personal habits are different, and the song wouldn’t be too similar either, but the general meaning should be the same. Another special case during initiation, for example, the secondary change song would also be different, during that time, you’ll have to look at your weapon’s attribute and adjust it by yourself, but at the beginning, for the first formation, this would suffice.”

[T/N: The one who signed a contract with me, please allow the □□□ to witness your □□□.]

二次變化？

Secondary change?

我好像沒有看過有人用過二次變化。

I seemed to have not seen anyone using a secondary change before.

「試試看。」夏碎微笑的催促我。

“Try it out.” Gasai smiled as he urged me.

「好。」看著掌心的幻武大豆，我用力的吸了一口氣，「『與我簽訂契約之物，請讓……好奇者見識你的形。』」

“Alright.” Looking at the illusionary soybean in my palm, I took a deep breath, “yǔ wǒ qiāndìng qìyuē zhī wù, qǐng ràng…… Hàoqí zhě jiànshì nǐ de xíng.”

[T/N: The one who signed a contract with me, please allow… the curious people to witness your form]

然後，幻武大豆發出鈴聲。

Then, the illusionary soybean issued a bell-like sound.

※※※

五色雞頭的眼睛瞪得圓圓的。

The five-coloured rooster head's eyes were wide open in a circular shape as he stared at me.

「就是這個？」

“It's just this?”

我瞪回去，「就是這個。」不然你還有哪邊不滿意嗎？

I glared back at him, “It's just this.” Otherwise, are you dissatisfied with something?

「好普通。」來自於欠扁雞的感想。

“Very normal.” Coming from the impression of the rooster, who was looking for a beating.

「感覺還不錯，挺適合褚使用的。」夏碎的感想就中肯很多。

“Feels pretty good, very suitable for Chu to use.” Gasai's impression was much more pertinent.

放在我掌心上的，是把小槍，俗稱掌心雷那種東西，是銀藍的顏色，在槍柄處有著黑藍色的圖騰花紋。

On my palm was a little gun, commonly known as pocket pistol kind of thing, it's silverish-blue, and on the gun's handle there's a dark blue totem drawing.

「你要想的話，不覺得雷射槍還是大炮、機關鎗、散彈鎗那種東西比較帥嗎！？」完全瞧扁掌心雷的五色雞頭很不屑的從鼻子裡面哼出氣，「這種運用來丟人都丟不死的小玩具虧你也想得出來。」

“If you want to think of one, don't you think that laser guns or cannons, machine guns or shotguns, those kind of things would be way cooler!?” Completely looking down on a pocket pistol, the five-coloured rooster head very contemptuously snorted through his nose, “This kind of little toy, even if you threw it at someone, it wouldn't even be able to kill the person. To think that you are able to even think of this.”

「丟不死人的小玩具在上一場對明風學院比賽裡面一槍轟掉某個紫袍的腦袋。」學長打了個哈欠，從旁邊拖來靠枕喬好位置就直接躺下去。

“The small toy that couldn’t even kill someone by throwing it, blasted off a purple robe’s head in one shot during the last match with Clear Wind Academy.” XueZhang yawned, and dragged a pillow over, aimed for a good position and directly lay down.

五色雞頭馬上轉頭過來看我。

The five-coloured rooster head immediately turned around to look at me.

「一切都是美麗的意外。」我乾笑了兩聲。

“Everything was just a beautiful accident.” I hollowly laughed twice.

「王族兵器的威力本來就不是一般兵器可以比擬，會有這種力量也是正常。」夏碎繼續幫我批注，「在使用上，褚你可以看情況來調整力量，武器會隨著主人的使用方式與當時心情變得不同。」

“Royal weapon’s power has always been so strong that it couldn’t be compared with the general weapons, and for it to be able to have this kind of power is also normal.” Gasai continued to help me to comment, “While using it, Chu, you can look at the situation to adjust the power, the weapon will follow the master’s way of using and mood during that time and becomes different.”

這麼說，我當時的心情就是轟掉別人腦袋囉？

So to say, my mood during that time was to blast open someone else’s head?

我突然打了個冷顫。

I suddenly shivered.

原來我也會有這麼恐怖的想法，以後還是注意一點才不會害別人受傷。

So it seemed like I would have this kind of terrible thoughts, next time it’d be better if I pay more attention as to not harm others.

「如果掐不准使用方式，多多練習就會知道了。」大約看出我也有點不安，夏碎很善良的告訴我這些。

“If you couldn’t grasp the exact method to use it, practicing more would allow you to do it.”

Probably able to see my uneasiness, Gasai very kind-heartedly told me that.

練習……

Practice...

打鋁罐之類的，這個我在電視上有看過了。

Shooting at aluminium cans and the like, I’d seen this before in TV.

「練習，說走就走，來吧我們去練習！」五色雞頭行動力很強的直接拉住我的領子往外拖。
"Practice, to go as soon as it's said, let's go and practice!" The five-coloured rooster head's action was very strong, directly pulling my collar and dragged me outside.

我並不想說走就走啊！

I didn't want to go as soon as it's said at all!

「你們要出去的話，下午兩點比賽開始之前要趕回來喔！」完全不阻止的夏碎就站在原地朝我們揚揚手。

"If you want to go out, do come back before two in the afternoon when the competition starts!" Completely not stopping us, Gasai was standing at the same spot as he waved his hand at us.

拜託，來個誰阻止他吧！

Come on, someone please come and stop him!

只可惜我的願望一直到被拖出去關上門走出選手休息室範圍然後再拖行無數公尺後，還是完全沒有達成。

Unfortunately my desire was completely unfulfilled even after I was being dragged out, the door closing behind me, dragged out of the player's resting room's area and then being dragged off countless of meters away.

就在我被拖出休息室的大門同時，一個聲音阻止了五色雞頭的步伐—

Just as I was being dragged out of the resting room's entrance, a voice stopped the five-coloured rooster head's steps-

「兩位！」

"Both of you!"

細小到幾乎聽不見的跑步聲快速的靠近我們，「好巧，又見面了，你們要去哪裡呢？」

A small barely-audible sound of someone running quickly approached us, "Such a coincidence, we meet again, where are the two of you going?"

我抬頭一看，果然是那個很喜歡神出鬼沒的然。

I lifted my head and looked, sure enough it's Ran, who was fond of mysteriously appearing and disappearing.

「去幫他作特訓。」五色雞頭指著我，擅自下了決定。

"To help him with special training." The five-coloured rooster head pointed at me, making a decision without my consent.

「特訓？」疑惑的看著我，然露出有點不解的神情。

"Special training?" Doubtfully looking at me, Ran exposed a rather puzzled expression.

「嗯.....因為我第一次發動幻武兵器，還不習慣所以要去練習。」該死的我還真不想承認五色雞頭的擅自決定，可是好像也想不到有什麼可以說的了。

“Nn... because it's the first time initiating my illusionary weapon, and I'm still not used to it, so I wanted to go and practice.” Damn it, I really don't want to agree with the five-coloured rooster head's decision that didn't have my consent, but I couldn't think of anything else to say.

「好像很有趣的樣子。」然立即發出高度興趣，「可以跟你們去看看嗎？」

“Looks like it's very interesting.” Ran issued an extremely high degree of interest, “Can I come along with you guys to take a look?”

「來啊。」

“Sure.”

無視於我的意願，五色雞頭擅加觀眾一枚。

Disregarding my wishes, the five-coloured rooster head added another audience.

※※※

我們在一處比較高地勢的地方停了下來。

We stopped at a relatively higher ground.

這次，我完全認得這是哪邊了。

This time, I could totally recognise this place.

「在這邊練習比較方便。」五色雞頭就站在旁邊，叉著手咧嘴笑著說。

“Practicing here would be more convenient.” The five-coloured rooster head was standing beside me, putting his hands on his waist while he smiled and said.

我看著一望無盡的大空地有點傻眼。這個地方就是我剛入學不久時候學長曾經帶過我來追教室的地方，而且我們還在上面衝浪。

I look at the endless big open space and was a little dumbfounded. XueZhang brought me here before, this place was the place where I chased the classroom when I firstly entered the school and we even surfed on top of it.

可能是因為比賽期間關係，少了教室在這邊奔跑，整個空地看起來更大了一些。不過，如果我沒記錯的話，聽說這塊空地好像連往異世界，會有某些東西.....跑出來。

Probably due to it being the competition period, the classrooms weren't running over here, the entire open space looked even bigger. But, if I didn't remember wrongly, I'd heard that this open space seemed to be connected to another world, where some kind of things would... appear.

「這個地方也很有趣。」然打量了一會兒大空地，做出以上的結論，「西瑞挑地點都很不錯。」
"This place is also very interesting." Ran took a look at the open space for a moment, and made the above conclusion, "The places that Ziray chose are all really good."

挑地點很不錯？

Good at choosing places?

基本上，我覺得他好像都是亂找一個地方。

Basically, I feel that he seemed to be just randomly choosing any place.

「漾～我們在這邊練習。」指著大空地，五色雞頭看了我一眼。

"Yang~ we'll practice here." Pointing at the huge open space, the five-coloured rooster head looked at me.

「唉？」在這邊練習？

"Aih?" Practice over here?

「你只要每槍都打中大池裡面的東西就可以了。」他說的很簡單，可是我完全沒看見大空地裡面有什麼東西。

"You only need to make sure all your shots hit everything inside the big pool." He said it very simply, but I totally couldn't see anything in the huge open space.

我看著米納斯幻成的銀槍，完全不知道從何下手。

I looked at the silver gun that Minas turned into, totally don't know where I should start.

五色雞頭拿出一顆黑水晶然後用力往大空地中央拋去，一點也沒碰到地上，黑水晶在大約三十公分處好像沉到水底一樣突然消失不見了。不用幾秒鐘，大空地理面傳來奇異的聲音，瞬然一條巨大的章魚腳衝出空間面、然後又迅速的拉回消失不見。

The five-coloured rooster head took out a black crystal and threw it hard into the middle of the open space. It totally didn't touch the ground. Probably about thirty centimetres before it reach the ground, the black crystal seemed like it had sunk into the bottom as it suddenly just disappeared. In just a few seconds, strange sounds could be heard from inside the open space, and in the blink of an eye, a huge octopus leg came out through the surface of the open space, and then it quickly disappeared again.

.....

...

那是什麼！？

What was that!?

為什麼這裡會有大海怪的章魚腳！？

Why is it that there would be a huge sea monster's octopus leg here!?

之前不是鯊魚嗎？

Wasn't it a shark the last time?

誰換了！

Who changed it!?

「那個是吸引池中物的誘餌，接下來聚集的東西會越來越多，樣你可以放心的慢慢打。」像是應驗五色雞頭的話，不到三十秒，我看到更多的巨大章魚腳在半空中翻騰。

“That is a bait that attracts the creatures in the pool, and then the things that would gather here would increase. Yang, you can slowly shoot at them without any worries.” As if it was to fulfil the five-coloured rooster head's words, in less than thirty seconds, I saw even more huge octopus legs writhing in mid-air.

說真的，我一點都放不下心慢慢打。

To be honest, I really couldn't slowly shoot at them without any worries.

這真的叫做練習嗎？

Is this really called as practice?

就在我天人交戰之際，一旁的然拍拍我的肩膀，「漾漾，你用你的幻武兵器試著打我看看。」他指著自己，露出無害的微笑。

Just as I was struggling with that idea, at one side, Ran patted my shoulder, “Yang Yang, try using your illusionary weapon and shoot at me.” He pointed at himself, revealing a harmless smile.

「打你？」你是不是要說打五色雞頭講錯了？

“Shoot at you?” Were you trying to say shoot at the five-coloured rooster head and had a slip of the tongue?

「嗯。」然點點頭，完全打破我的想法，「放心，不會有事的。」他往後站開了一段距離，拍拍自己的胸口。

“Nn.” Ran nodded, completely crushing my thoughts, “Don't worry, there wouldn't be any problem.” He moved back a certain distance away, and patted his own chest.

瞓著眼看了他一會兒，五色雞頭突然轉過來看我，「漾～開槍打他！」

Narrowing his eyes to look at him for a moment, the five-coloured rooster head suddenly turned around to look at me, “Yang~ shoot at him!”

「唉？」真的可以嗎！？

“Aih?” Is that really alright!?

「安心吧，我們學校裡面死不了人，你就算打爛他他還是死不了，開槍轟掉外敵的腦袋吧！」
“Don't worry, no one can die in our school, even if you blasted him into pieces, he still wouldn't die, open fire and shoot at the foreign enemy's head!”

什麼時候又變外敵了！

When did it turn into the foreign enemy!?

我有點怕怕的看著然。

I was rather scared as I looked at Ran.

「沒關係，我也想看看你的幻武兵器。」他還是笑得非常溫和。

“Never mind, I also want to see your illusionary weapon.” He was still smiling extremely gently.

說真的，就算是不會死人，可是被打到還是會很痛吧？

To be honest, even if you wouldn't die, but being hit would still be really painful, right?

還是小心一點不要直接打到他好了。

It's better to be more careful as to not directly hit him.

於是，我故意將槍口稍微偏低，然後小心翼翼的扣下扳機。像是回應我的想法一樣，一個水泡泡突然從槍口竄出來，用一種被風吹走的蝴蝶般極慢的往前飄，然後在即將抵達然肩上的那一秒破掉。

And so, I deliberately slightly lowered the muzzle, and then carefully pulled the trigger. As if it was responding to my thoughts, a bubble suddenly appeared from the muzzle, using a being blown by the wind kind of butterfly-like speed as it slowly moved forward, and then the second before it reached Ran's shoulder, it burst open.

陣亡確認。

It's death was confirmed.

「.....」

「.....」

「.....」還好沒打到人。

“...”

“...”

“...” Fortunately it missed.

就在我慶幸然後鬆了一口氣的同時，突然有人從後面一把掐住我的脖子，「泡泡球！？你以為這把是小阿弟在玩肥皂泡的水槍嗎！你對付明風是用泡泡球打爆他們的腦嗎？」五色雞頭露出一種吃人的表情，「我總算看清楚你的為人了！你居然打算用泡泡球來掩蓋一切，像你這種負心人遲早會被五雷轟頂！」

Just as I was rejoicing and then breathed a sigh of relieve, suddenly someone grabbed onto my

neck from behind, “Bubble? You think that this is a little boy’s plaything, a water gun that shoots soap bubbles!? When you were fighting against Clear Wind, you used bubbles to blast their heads to pieces?” The five-coloured rooster head revealed a kind of man-eating expression, “I’d finally seen your true personality! You actually planned to use bubbles to cover everything, ungrateful people like you would be struck by lightning sooner or later!”

一開始的指責還蠻恐怖的，可是你搭後面那一段是什麼意思啊.....

The beginning of the accusation was still rather frightening, but what’s with the back part of that sentence...

「那個.....明風時候不是泡泡球啦.....」我連忙掙脫他的殺人掐，逃遠了好幾步才反駁，「是很正常的子彈。」應該是，那時候我也沒有意識到設出來的是啥，發現時候那個第一高手腦袋已經爆了。

“That’s... during the Clear Wind match, it’s not a bubble...” I hurriedly freed myself from his murderous strangulation, running away a few steps before I refuted, “It’s a very normal bullet.” It should be, at that time I also didn’t realise what was being shot out, and when I knew it, that first expert’s head has already exploded.

五色雞頭似乎還想說些什麼，一個拍掌的聲音打斷我們兩個，「果然跟我想的一樣，漾漾你可以自由調整兵器射出的東西以及使用。」

The five-coloured rooster head seemed to have wanted to say something, but the sound of an applause interrupted the both of us, “Sure enough, it’s just like what I’d thought, Yang Yang you can freely adjust the things that the weapon shoots and also it’s usage.”

被他這麼一說，好像的確是這樣。剛剛不想傷人，子彈就真的傷不了人。

After he said that, seems like it really was like what he’d just said. Just now I didn’t want to hurt him, and so the bullet really wasn’t able to hurt him.

「可是你的瞄準不夠喔。」然豎起食指，活像某種解說老師，「剛剛我看你槍頭偏下應該是想打地面，可是你還是打到我肩膀上，看來你瞄準還是要多加練習。」

“But your aim is not accurate enough.” Ran lifted his index finger, just like some kind of teacher who is explaining, “Just now I saw you lowering your muzzle, and so it should’ve hit the floor, but you still hit my shoulder. Looks like your aim still needs more practice.”

說也奇怪，剛剛我的確是想打地上，可是米納斯的衝擊有點強，手稍微會被彈高的樣子。Strange to say, just now I really wanted to hit the floor, but Minas’ impact was rather strong, so my hand was bounced up a little.

「如果你再射泡泡球出來，你就乾脆拿著槍去噴水幫園藝班澆花。」五色雞頭拉住我的領子往前拋，「去，打章魚練習。」

“If you shoot another bubble, you’d better just help the gardening team to water the flowers by

using the gun to spray water." The five-coloured rooster head pulled at my collar and walked up front, "Go on, octopus shooting practice."

我看著眼前增多的章魚腳，突然有點頭暈。

I looked at the increasing numbers of octopus legs in front, suddenly feeling a little faint.

如果我可以自由調整子彈.....

If I could freely adjust the bullets...

將槍首微微偏放，我瞓起眼看著距離最近的章魚腳，這個不是人就沒有什麼好怕的，就把它當成電影裡面的大海怪吧！

Slightly tilting the gun first, I narrowed my eyes and looked at the closest octopus leg. This is not a person so there's nothing to be afraid of, just pretend that it's a huge sea monster in the movies!

一抹銀藍色的線在我眼前像是流星一樣畫過，下一秒，海怪的章魚腳轟然聲斷裂成兩半。

A silverish-blue line drew past in front of me, just like a meteor, and in the next second, the sea monster's octopus leg broke into two with a thunderous sound.

成功了！

It's a success!

※※※

「才成功一次不算成功，你要把章魚腳全打完。」

"Only one success, isn't considered as a success, you're to completely shoot all of the octopus legs."

五色雞頭在我後面這樣說。

Behind me, the five-coloured rooster head said that to me.

我看著滿場出現消失的章魚腳，突然想眼睛一閉假裝中暑裝死算了。

I looked at the octopus legs that kept appearing and disappearing on the entire space, suddenly I wanted to just close my eyes and pretend that I had heat stroke.

那些腳出現的亂七八糟，根本看不出來要怎麼瞄準！

Those legs were appearing in a mess, I totally couldn't see how I could aim at them!

看著大大的空地，我有點茫然。

Looking at the huge open space, I was a little at a loss.

「你不是開過眼嗎？」

"Didn't you already do an opening of the eye before?"

熟悉的聲音在我後面出現，我連忙轉頭，不知道在後面看多久的學長冷冷瞪了我一眼，「開過眼了，你還看不出來這裡有什麼嗎！」

A familiar voice appeared behind me, I immediately turned around, I don't know when XueZhang had appeared behind me watching, he coldly glared at me, "You've already done an opening of the eye, and yet you're unable to see the things that are here!"

這裡有什麼？

What things are here?

我看到的只有無盡的大空地。

I only saw an endless huge open space.

「剛開眼的力量沒有那麼強，我們先推他一把吧。」同樣不知道什麼時候來的夏碎學長微微一笑，然後跟一旁的然點頭打了招呼。

"The powers after just doing an opening of the eye wouldn't be that strong, let us help him a little." I similarly don't know when he arrived, Gasai XueZhang smiled, and then he nodded and greeted Ran at one side.

「真麻煩！」學長冷哼了一聲，然後才從有段距離的後方走過來，先看了然一眼，「七陵學院的然，這次麻煩你幫忙了。」他伸出手。

"So troublesome!" XueZhang coldly snorted, and then he walked over here from some distance away, firstly looking at Ran, "Ran of Seven Hill Academy, we'll have to trouble you this time." He held out his hand.

「不會，這是應該做的事情。」然也微笑的回握，兩個人的氣氛和平到有一種詭異的地步，感覺他們應該已經有認識了，「而且也有人托我這事了，所以算是我該做的。」

"It's fine, this is what I should do." Ran was also smiling as he answered, both of their atmospheres were so peaceful that it reached a certain strange extent, felt like they should've known one another before this, "And also someone had already asked me to help with this matter, so it's considered as something that I should do."

「哼。」

"Hmph."

他們兩個人這幾段交談我聽不太懂，感覺像在說別的事情。

I don't quite understand both of their short conversation, it felt like they were talking about something else.

「夏碎，過來！」穿過了我們，學長與夏碎往前走，然後踏上了空地的範圍，奇異的漂浮在大約三十公分的地方。莫約走了有些距離之後兩人才停下來，然後站開了五步遠面對面伸出手。

"Gasai, come over here!" Going past us, XueZhang and Gasai moved forward, and then they

stepped onto the open space area, strangely floating at a thirty centimeters height. After probably moving a certain distance away, the both of them stopped, and then they stood about a five-steps distance away from each other, face to face as they stretched out their hands.

兩人底下立即出現巨大的方形光陣，四周角有著更小一些的方形，於是陣法開始緩慢轉動。A huge square light array immediately appeared beneath the two of them, and around the corners, there were even smaller squares, and so the array started to slowly turn.

「這是高等法術。」顯然非常有興趣的然張大眼睛很專注的看著空地內的一舉一動。
"This is a high-level spell." Obviously extremely interested, Ran opened his eyes wide and was very focused as he looked at each and every move on the open space.

「完全看不懂。」五色雞頭說出了我的心聲。

"Completely couldn't make it out at all." The five-coloured rooster head said the thing in my mind.

「這是高等的現形術，可以打破高等法術與結界，暫時讓某些東西顯現出來。」然順口給我們簡單解釋，「像是我與西瑞可以看見這裡的東西，可是無法讓漾漾或其它人也看見，現形術就可以辦到。」

"This is a high level manifesting spell. It is able to break a high-level spell and barrier, temporarily allowing certain things to manifest." Ran casually gave us a brief explanation, "For example, Ziray and I could see the things here, but we're unable to allow Yang Yang or others see it too, manifesting spell would be able to do that."

我大約懂了。

I probably understand.

反正就是讓我看到結界裡面的東西就對了。

Anyway it's just to allow me to see the things inside the barrier.

不過學長為什麼會說開眼就看得到？

But why did XueZhang say that I would be able to see after doing an opening of the eye?

空地在陣法出現了幾秒鐘之後開始改變，一個白色的水泡往上漂浮，再來是兩個、三個，空地中注滿了黑色的水，大約有離地面三十公分高，水下漂浮著不明的黑影。

After the array appeared for a few seconds, the open space started to change, a white bubble floated up, then it's two, three and the open space was filled with black water, probably about thirty centimetres above ground, and unidentified shadows could be seen under the water.

這裡真的有水？

There really is water here?

看不見的水？

Water that couldn't be seen?

不明的黑影逐漸擴大，就在水面高漲的那一秒，一隻海怪章魚腳猛然竄出水面，噴上上方的黑色水珠立即轉成白色的泡泡往天空飄。

The unidentified shadow gradually became bigger, and the second the water raised up, a sea monster's octopus leg suddenly sprang out of the water's surface, and the black water droplets that were splashed up immediately turned into white bubbles and floated into the sky.

這就是我看不見的東西？

These are the things that I couldn't see?

「好了！」

“Enough!”

走出陣法，學長和夏碎一前一後的離開黑色水面，光陣還在慢慢轉動，「褚，給我好好練習，再想些亂七八糟的東西我就先轟了你的腦袋！」紅眼狠狠朝我一瞪，然後腳下出現移送陣，人不用半秒就消失了。

Walking out of the array, XueZhang and Gasai left the surface of the black water one after another, and the light array was still slowly rotating, “Chu, you'd better practice properly, if you think of nonsense again, I'll firstly blast open your head!” Red eyes ferociously glared at me, and then a teleportation array appeared beneath his feet, and he disappeared in less than half a second.

真是來匆匆去匆匆。

Really came and left so hurriedly.

他到底是來幹嘛的啊？

What did he actually come here for?

「不用介意，他是怕你們練習有障礙才來幫你把水池現形的，這裡至少可以維持現形到下午兩點前，褚你要好好練習喔。」夏碎學長一如往常的拍拍我的肩，和善的說著，然後才跟著學長的腳步離開現場。

“Don't mind him, he was afraid that there would be some obstructions in your practice, so he came to help you manifest the pool, this manifestation would at least last until two in the afternoon. Chu you need to practice hard.” Gasai XueZhang was like the usual as he patted my shoulder and kindly said, and then he followed XueZhang's action and left the place.

有那麼一秒，我突然覺得我應該好好練習不要再扯大家後腿了。

There was a second, I suddenly felt that I should practice hard and not become a burden to everyone again.

我看著手中的銀槍，下了決定一定要成為電視上那種百發百中的超級神槍手！

I looked at the silver gun in my hand, and made a decision to definitely become the kind of super sharpshooter who never misses his targets, just like on TV!

「好！既然大家都這麼熱情，我也來幫忙吧！」然不知道為什麼突然變得非常興奮，然後他伸出手，手上載滿了銀色的不明粉末，「先召喚個兩百隻海怪來助陣再說！」

“Great! Since everyone is so enthusiastic, I'll also help out!” I don't know why Ran suddenly became extremely excited, and then he stretched out his hands that were fully filled with unknown silver powders, “Let's summon two hundreds sea monsters here to help out!”

...

...

.....

...

你說幾隻？

How many did you just say?

「兩百隻才一千六百條腳，不夠打啦！」

“Two hundred would only be a thousand and six hundred legs, it's not enough!”

五色雞頭發出了置我於死地的抗議。

The five-coloured rooster head issued a protest that pushed me to my death.

「那再加兩百隻鯊魚。」

“Then coupled with two hundred sharks.”

煞那間，整個黑水大空地擠滿了章魚腳和鯊魚嘴，整個地方突然變得極度狹窄。

In that moment, the entire black water open space was fully stuffed with octopus legs and shark mouths, and the whole place suddenly became extremely cramped.

「.....你們別鬧了！」

“... Enough the both of you!”

<< To be continued>>